

and Physicienne, with Quoy and Gaimard<sup>1</sup> as naturalists; that of Captain Duperrey<sup>2</sup> in the *Coquille*, with Lesson and Garnot<sup>3</sup> as naturalists; the two voyages of Captain Dumont d'Urville,<sup>4</sup> the first in the *Astrolabe* with Quoy and Gaimard,<sup>5</sup> and the second in the *Astrolabe* and *Zélée* with Hombron and Jacquinot, as naturalists; that of Captain LaPlace<sup>6</sup> in the *Favorite*, with Eydoux and Baume as naturalists; that of Captain Vaillant<sup>7</sup> in the *Bonite*, with Eydoux and Souleyet as naturalists; and that of Captain Dupetit-Thouars<sup>8</sup> in the *Venus*. These publications are truly admirable in their execution, and that of the *Astrolabe* particularly important for the *Acalephs*. The more recent exploring expeditions fitted out by the United States and in England can fairly be placed by the side of them.<sup>9</sup> In this connection it is fitting to remember the great works of Humboldt, the scientific expedition to Egypt, those in Morea and Algiers, and the many more recent explorations in almost every part of the world.

<sup>1</sup> QUOY ET GAIMARD, *Zoologie du Voyage de l'Uranie, sous les ordres du CAPITAINE FREYCINET, de 1817 à 1820*, Paris, 1824, 4to. atl. fol.

<sup>2</sup> DUPERREY (L. J.), *Voyage autour du monde sur la corvette la Coquille, pendant les années 1822-1825*, Paris, 1828, 6 vols. 4to. and 4 vols. atl. fol.

<sup>3</sup> LESSON (R. P.) ET GARNOT (P.), *Zoologie du Voyage autour du monde exécuté sur la Corvette la COQUILLE par L. DUPERREY commandant de l'Expédition, pendant les années 1822-1825*, Paris, 1829, 2 vols. 4to. atl. fol.

<sup>4</sup> DUMONT-D'URVILLE (J.), *Voyage autour du monde et à la recherche de la Pérouse, sur la corvette l'Astrolabe, pendant les années 1826-1829*, Paris, 1830, et suiv., 6 vols. 8vo. Atl. fol. — *Voyage au Pole Sud and dans l'Océanie sur les corvettes l'Astrolabe et la Zélée, pendant les années 1837-1840*, Paris, 34 vols. 8vo. atl. fol.

<sup>5</sup> QUOY ET GAIMARD, *Zoologie du Voyage de l'Astrolabe, sous les ordres du CAPITAINE DUMONT D'URVILLE, pendant les années 1826-1829*, Paris, 1830-1833, 5 vols. 8vo. atl. fol. — *Observations Zoologiques faites à bord de l'Astrolabe en Mai 1826, dans le Déroit de Gibraltar*, Ann. Sc. n. 1827, X. pp. 5, 172, 225, fig.

<sup>6</sup> LAPLACE (C. P. TH.), *Voyage autour du monde par les mers de l'Inde et de la Chine, sur*

*la corvette la Favorite, pendant les années 1830-1832*, Paris, 1833-1839, 5 vols. 8vo. *Histoire naturelle*, vol. 5, par Eydoux et Baume.

<sup>7</sup> VAILLANT, *Voyage autour du monde, sur la corvette la Bonite, pendant les années 1836 et 1837*, Paris, 1838 et suiv. *Zoologie* par Eydoux et Souleyet, 2 vols. 8vo. et atl. fol.

<sup>8</sup> DUPETIT-THOUARS, *Voyage autour du monde sur la frégate la Vénus pendant les années 1837-1839*, Paris, 1840, et suiv. 10 vols. 8vo. atl. fol. *Zoologie* par Isid. Geoffrey St. Hilaire et Valenciennes, 1 vol. 8vo. et atl. fol.

<sup>9</sup> BELCHER (E.), *Narrative of a Voyage round the World in the Sulphur, 1836-1842*, London, 1843, 2 vols. 8vo. — *The Zoölogy of the Voyage of the Sulphur*, by R. B. Hinds, London, 1845, 2 vols. 4to. — *Narrative of the Voyage of the Samarang among the Islands of the Eastern Archipelago, 1843-1846*, London, 1848, 2 vols. 8vo. — *The Zoölogy* by Adams and Reeve. — FITZROY (ROBERT), *Proceedings of the Beagle's Second Voyage to South America, 1831-1836*, London. — *The Zoölogy of the Voyage of the Beagle*, edited and super. by Ch. Darwin, London, 1839-1843, 5 vols. 4to. — WILKES (CH.), *Narrative of the United States Exploring Expedition during the Years 1838-1842*, Philadelphia, 1845, 3 vols. 8vo. — *The Zoölogy, Zoophytes, and Crustacea*, by J. D. Dana.